

Title (en)
Mine distributing apparatus.

Title (de)
Verteilvorrichtung für Minen.

Title (fr)
Dispositif pour disséminer des mines.

Publication
EP 0161605 A2 19851121 (DE)

Application
EP 85105489 A 19850506

Priority
DE 3418308 A 19840517

Abstract (en)
An apparatus for distributing mines, for example anti-tank mines, anti-personnel mines, bomblets or the like, which are provided with at least one charge which can be set off by means of a fuse mechanism, has a magazine (1) which is provided with a plurality of mine containers (7) and has attached on it or in it at least one sensor (2) and/or at least one receiver (3) for the incoming signals of a remote-control device (4), the sensor (2) or the receiver (3) effecting the distribution of the mines by ejection from the mine containers (7) and/or the priming of the mines. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Verteilvorrichtung für Minen, beispielsweise Panzerminen, Schützenminen, Bomblettes oder dgl., die mit mindestens einer mittels einer Zündeinrichtung auslösbaren Ladung versehen sind, weist ein mit mehreren Minenbehältern (7) versehenes Magazin (1) auf, an oder in dem mindestens ein Sensor (2) und/oder mindestens ein Empfänger (3) für die ankommenden Signale einer Fernbedienungseinrichtung (4) angebracht ist, wobei der Sensor (2) oder der Empfänger (3) die Verteilung der Minen durch Auswerfen aus den Minenbehältern (7) und/oder die Schärfung der Minen bewirkt.

IPC 1-7
F42B 23/18; F41H 11/00

IPC 8 full level
F42C 15/42 (2006.01)

CPC (source: EP)
F42C 15/42 (2013.01)

Cited by
GB2228066A; GB2228066B

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0161605 A2 19851121; EP 0161605 A3 19860723; NO 851939 L 19851118

DOCDB simple family (application)
EP 85105489 A 19850506; NO 851939 A 19850514